
2014D33442 Lijst van vragen 

Nr. Vraag 

1 Kunt u aangeven onder welke begrotingsartikelen, en daarbinnen 
op welke onderdelen, vrije ruimte is in de begroting? Welke 
middelen kan de Kamer, indien gewenst, op een andere manier 
bestemmen dan u voorstelt? 

2 Wat wordt, naast de digitalisering binnen de Laan van de Leefom-
geving, voor 2015 gereserveerd om de ICT-problematiek bij het 
ministerie op orde te krijgen? 

3 Kunt u een overzicht geven van alle subsidies vanuit het Ministerie 
van Infrastructuur en Milieu in 2014 en 2015 die niet zijn besteed 
aan bestuurlijke afstemming? 

4 Kunt u een overzicht geven van alle subsidies vanuit het Ministerie 
van Infrastructuur en Milieu in 2014 en 2015 die zijn besteed aan 
adviesorganen zoals het Planbureau voor de Leefomgeving? 

5 Kunt u aangeven wat de prijs is van een gemiddeld advies dat 
gevraagd wordt aan het Planbureau voor de Leefomgeving? En 
hoeveel adviezen heeft het Planbureau voor de Leefomgeving in 
2014 opgeleverd? 

6 Welke prijsbijstellingen gelden er over de begroting van het 
Ministerie van Infrastructuur en Milieu voor 2015 en wat zijn 
daarvan de budgettaire consequenties? 

7 Hoe komt het dat er wederom een kasprobleem is bij het Infrastruc-
tuurfonds en het Deltafonds? 

8 Wat zijn de gevolgen van dit kasprobleem in de praktijk? Betekent 
dat er minder kan worden uitgegeven in 2017? 

9 Welke oplossingsmaatregelen worden verkend ten aanzien van het 
kasprobleem en in hoeverre is hier sprake van een structureel 
probleem? 

10 Welke middelen zet u in om dit kasprobleem in de toekomst te 
voorkomen? 

11 Welke partners bedoelt u precies, als u schrijft dat u nadrukkelijk de 
samenwerking met bekende en nog onbekende partners zoekt? 

12 Kan worden aangegeven wat de nieuwe aanpak bereikbaarheid 
betekent voor het huidige beleid en de huidige investeringsbeslis-
singen in het kader van het Meerjarenprogramma Infrastructuur, 
Ruimte en Transport? Welke aanpassingen zijn en worden er 
precies doorgevoerd? Wat verandert er ten opzichte van 2013? Wat 
betekent dit voor de investeringen in het Infrastructuurfonds? 

13 Wat is het tijdpad voor de implementatie van de nieuwe aanpak 
bereikbaarheid, wanneer zijn de resultaten bekend en op welke 
wijze wordt de Kamer geïnformeerd? 

14 Wat zijn precies de doelstellingen als het gaat om gedragsverande-
ring en vraagbeïnvloeding in het kader van de nieuwe aanpak 
bereikbaarheid? Hoe wordt hier invulling aan gegeven en hoe 
wordt de keuzevrijheid van individuen geborgd? 

15 Welke stappen worden er in 2015 gezet om de projecten Blanken-
burgtunnel, Ring Utrecht en A13-A16 te realiseren? 

16 Op welke wijze worden innovaties in grote steden benut? Welke 
voorbeelden van innovaties uit 2014 zijn er en op welke wijze heeft 
u hierop ingespeeld? 

17 In hoeverre erkent u dat het organiseren van goed spoorgoederen-
vervoer voor de komende tien jaar een grote prioriteit moet zijn 
voor 2015? Hoe komt dit tot uitdrukking? In hoeverre worden 
verladers betrokken in het traject? 
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18 Hoe wordt bij het bepalen van de risico’s van overstromingen 
rekening gehouden met de verwachte krimp of toename van de 
bevolking in regio’s? 

19 Hoe ziet u de rol van de overheid ziet in de veranderende verhou-
dingen (van traditioneel hiërarchisch naar meer gelijkwaardig) met 
regio en bedrijfsleven? 

20 Hoe zien de proeven met betrekking tot zelfrijdende voertuigen 
eruit en op welke wijze wordt de Kamer hierover geïnformeerd? 

21 Welk budget is er op dit moment vanuit het Rijk jaarlijks beschik-
baar om de aansluiting van Rijkswegen op provinciale en gemeen-
telijke wegen beter te maken? En welk budget stellen gemeenten en 
provincies ter beschikking? 

22 Kunnen de doelstellingen van de vernieuwde aanpak met betrek-
king tot Beter Geïnformeerd op Weg worden aangegeven? Kan 
worden aangegeven wat het precieze tijdpad is van de implementa-
tie van de aanpak, wanneer de eerste resultaten worden verwacht 
en op welke wijze de Kamer geïnformeerd wordt? Kan worden 
aangegeven wat dit betekent voor de beschikbare financiën in het 
Infrastructuurfonds? 

23 Kan voor de op pagina 11 genoemde MIRT-onderzoeken en 
-verkenningen worden aangegeven wat de resultaten zijn van de 
nieuwe aanpak ten opzichte van de tot op heden gangbare aanpak? 
Tot welke andere beslissingen heeft het geleid? Heeft het een 
versnelling van het proces tot gevolg? Wat betekent de nieuwe 
aanpak voor de beschikbare financiën in het Infrastructuurfonds? 
En wordt door deze nieuwe aanpak ook aanspraak gemaakt op 
middelen buiten het Infrastructuurfonds? Worden er bijvoorbeeld 
andere rijksbegrotingen aangesproken en zo ja, in welke mate? En 
betekent deze nieuwe aanpak ook dat er andere gelden op 
regionaal niveau beschikbaar zijn gesteld? 

24 Hoe groot is de fileafname dankzij het programma Beter Benutten? 
25 Kunnen de resultaten van Beter Benutten benoemd worden in 

relatie tot de uitgaven eraan? Hoe verhoudt zich dit tot de ambitie 
in het vervolgprogramma van 10% minder files? Is dit ten opzichte 
van de nul-situatie voor aanvang van Beter Benutten I of voor 
aanvang van het vervolgprogramma? Wat zijn de bijdragen hieraan 
vanuit private partijen? Welke financiële middelen zijn er precies 
beschikbaar voor Intelligent Transport Systems (ITS)? 

26 Voor welk deel van het wereldwijde klimaatprobleem is Nederland 
verantwoordelijk en hoe groot is de afname ervan dankzij het 
Energieakkoord? 

27 Wanneer zal uw uitgewerkte Klimaatagenda naar de Kamer worden 
gestuurd? 

28 Wanneer en hoe wilt u beginnen met het opstellen van een visie 
voor het bereiken van een volledig duurzame energievoorziening in 
2050? 

29 Denkt u al na over concrete tussendoelen op de terreinen van 
duurzame energie en energiebesparing, zoals voor 2035, 2040, 2050 
en verder? 

30 Wat zijn de andere leden van de Green Growth Group? 
31 Op welke concrete punten is de Green Growth Group bezig met 

positiebepaling, en wanneer zal ze hiermee naar buiten komen? 
32 Welke middelen gebruikt IenM voor het stimuleren van initiatieven 

uit de samenleving op het gebied van klimaatbeleid? 
33 Welke inzet wordt er gepleegd op bronbeleid? Welke financiële 

middelen worden ingezet en wat is het tijdpad? 
34 Wat is de doelstelling precies van de publiek-private samenwerking 

in het kader van bronbeleid? 
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35 Welke inzet wordt er extra gezet op gedragsbeïnvloeding, met 
welke doelstellingen, financiële middelen en binnen welk tijdpad? 

36 Hoe effectief schat u gedragsbeïnvloedende maatregelen in, als u 
zelf stelt dat bronmaatregelen effectiever zijn? En wat zijn de kosten 
van de gedragsbeïnvloedende maatregelen? 

37 Is gedragsbeïnvloeding een nationale kop op Europees bronbeleid? 
38 Wat zijn precies de doelstellingen als het gaat om minder en andere 

mobiliteit? Hoe verhoudt zich dit met keuzevrijheid? Welke 
financiële middelen worden ingezet, wat is het tijdpad, wanneer zijn 
de resultaten bekend en op welke wijze wordt de Kamer 
geïnformeerd? 

39 Wanneer krijgt de Kamer een update over de Green Deal Zero 
Emissie stadsdistributie? 

40 Waarom wordt de stad zo nadrukkelijk genoemd als katalysator van 
duurzame ideeën, terwijl Nederland, als tweede grootste wereldex-
porteur van landbouwproducten, tot de wereldspelers behoort in 
het duurzaam voeden van grote groepen mensen? Kunt u met 
cijfers aantonen dat de stad meer duurzame initiatieven oplevert 
dan de niet-stedelijke gebieden? 

41 Kunt u voorbeelden geven welke concepten op de terreinen 
stedenbouw, watermanagement en energiebesparing vermarkt 
kunnen worden in het kader van Agenda Stad en op welke wijze de 
Agenda Stad bijdraagt aan het vermarkten daarvan? 

42 Waarop baseert u de notie dat Nederlandse steden tot de wereldtop 
behoren qua leefbaarheid? 

43 Wat zijn kansen op het gebied van energiebesparing in de 
gebouwde omgeving die u op dit moment nog onvoldoende benut 
vindt? 

44 Welke rol heeft u bij de Agenda Stad? Welke bewindspersoon heeft 
hierbij het voortouw? 

45 Kunt u nader aangeven wat u concreet wil doen en bereiken met de 
Agenda Stad? 

46 Welke stappen gaat u in 2015 concreet zetten in het verder 
ontwikkelen van de stedelijke samenleving? 

47 Op welke wijze wordt de Agenda Stad verwerkt in het investerings-
programma (MIRT)? Wat betekent dit voor de beschikbare 
financiën? Wat zijn precies de doelstellingen, welke financiële 
middelen worden ingezet, wat is het tijdpad, wanneer zijn de 
resultaten bekend en op welke wijze wordt de Kamer geïnfor-
meerd? 

48 Kunt u aangeven hoe breed de reikwijdte is van de nationale 
Agenda Stad? Gaat dit om de negen stedelijke regio’s die in de 
Structuurvisie Infrastructuur en Ruimte (SVIR) zijn aangewezen als 
van nationale betekenis, of gaat het om een selectie daarvan? Of 
gaat het om alle steden in Nederland of vanaf een bepaalde 
grootte? 

49 Kan worden aangegeven welke organisaties zich nu bezighouden 
met studies en adviezen op dit terrein die tevens gesubsidieerd 
worden door de Ministeries van Infrastructuur en Milieu, Economi-
sche Zaken of Binnenlandse Zaken, zoals het Planbureau voor de 
Leefomgeving, Platform 31, et cetera? Hoeveel geld wordt door de 
verschillende departementen besteed aan opdrachten en subsidies 
ten behoeve van stedelijke opgaven? 

50 Hoeveel Algemene Maatregelen van Bestuur (AMvB’s) zijn er 
gebaseerd op de huidige wetten die opgaan in de Omgevingswet? 

51 Kunt u aangeven hoeveel regels er met het nieuwe Omgevings-
recht (Omgevingswet én vier AMvB’s) concreet verdwijnen? 
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52 Hoeveel minder regels komen er als resultaat van de Omgevings-
wet en hoeveel regels worden eenvoudiger? 

53 Kunt u aangeven hoe het proces van de inrichting van de digitale 
omgeving («Laan van de Leefomgeving») er uit ziet, welke 
ijkpunten er zijn en welke kritische ankerpunten er zijn om te 
kunnen beoordelen of het proces succesvol verloopt? 

54 Welk bedrag wordt over 2015 en verdere jaren specifiek uitgetrok-
ken voor de «Laan van de Leefomgeving»? 

55 Wat zijn precies de nieuwe milieurisico’s en om welke nieuwe 
stoffen gaat het? 

56 Wat betekent uw voornemen om gezondheid meer centraal te 
stellen in het milieubeleid voor het beleid en de normen die zijn 
gesteld? 

57 Wat betekent uw stelling dat er op Europees niveau afspraken 
nodig zijn en dat er aandacht dient te zijn voor de daadwerkelijke 
effecten van het milieubeleid in de praktijk, voor het beleid en de 
normen die gesteld zijn? 

58 Wat betekent uw voornemen om internationaal stevig in te zetten 
op de aanpak van vervuiling bij de bron voor het beleid en de 
normen die gesteld zijn? 

59 Bent u voornemens om met aanvullende regels en wetten af te 
dwingen dat er schoner en stiller geproduceerd wordt? 

60 Welke milieuwetten zullen op welke manier worden aangepast om 
duurzame initiatieven de ruimte te geven? 

61 Wat was de ambitie met betrekking tot het percentage duurzaam 
inkopen door de overheid in 2014? 

62 Hoeveel procent van de inkoop door de overheid was duurzaam in 
2014? 

63 Wat was de ambitie met betrekking tot de eigen CO2-reductie bij de 
overheid in 2014? 

64 Hoeveel eigen CO2-reductie heeft de overheid in 2014 bewerkstel-
ligd? 

65 Hoe komt de prijs van CO2 tot uitdrukking in het aanbestedingsbe-
leid van het rijk? 

66 Op welke manier worden duurzame aanbestedingen door lagere 
overheden bevorderd? 

67 Hoeveel milieuklachten worden per jaar in heel Nederland 
ingediend? 

68 Hoeveel milieuklachten worden per jaar bij een verkeerd loket 
ingediend? 

69 Hoeveel milieuklachten per jaar worden niet of met vertraging 
afgehandeld omdat ze bij een verkeerd loket zijn ingediend? 

70 Kunnen burgers en bedrijven via Duurzaamdoen.nl ook eigen 
ideeën bij de overheid aandragen en wat gebeurt daar dan 
vervolgens mee? 

71 Kunt u aangeven of de adviezen die te vinden zijn op Duurzaam-
doen.nl ook navolging hebben gekregen en waar dat uit blijkt? Zijn 
er bijvoorbeeld meer mensen die een kapot kledingstuk naar de 
kleermaker hebben gebracht? 

72 Kunt u een overzicht geven van alle Green Deals, met per Deal een 
simpele aanduiding van de voortgang ervan en wanneer hij 
afgerond zou moeten zijn? 

73 Op welke manier worden de afspraken in het kader van de Safety 
Deals gehandhaafd? 

74 Wanneer wordt het MIRT verbreed met water en duurzaamheid? Op 
welke wijze wordt het MIRT uitgebreid? Wat zijn precies de 
doelstellingen van deze uitbreiding? En wat betekent dit voor 
bestaande en toekomstige MIRT-projecten? 
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75 Wat is de planning en het proces voor het opstellen van de 
Omgevingsvisie van het Rijk? 

76 Wanneer bent u van plan om de beleidslijn van de Omgevingsvisie 
van het Rijk aan de Kamer voor te leggen? 

77 Welke partijen hebben inspraak op de Omgevingsvisie van het Rijk? 
78 Hoe worden dossiers die controversieel zijn, zoals schaliegas, in de 

Omgevingsvisie van het Rijk opgenomen? 
79 Op welk moment wordt de – in de Structuurvisie Ondergrond 

geïntegreerde – Structuurvisie Schaliegas voorgelegd aan de 
Tweede Kamer? 

80 Hoe verhoudt de Structuurvisie Ondergrond zich tot de Omgevings-
wet en de vier nog op te stellen AMvB’s op basis daarvan? 

81 Hoeveel verkeersdoden vielen er in 2014? 
82 Wat is precies het tijdpad voor «eerst beter en dan meer»? Kunt u 

de fases van verhoging van de frequentie nader specificeren? 
83 Op welke wijze en wanneer zal de herijking van projecten en 

programma’s in het kader van de Lange Termijn Spooragenda 
worden verwerkt in het MIRT? 

84 Komt er een personentrein bij op het traject van Arnhem naar 
Duitsland? Draagt het Rijk hier aan bij? 

85 Heeft u bewust gekozen voor een beperkte visie op luchtvaartbeleid 
in Nederland, waarin u alleen kijkt naar de bijdrage van de 
mainport Schiphol aan de internationale concurrentiepositie van 
Nederland en niet naar het serviceverlenende vermogen van de 
hele luchtvaartsector (naast luchthavens, ook luchtvaartmaatschap-
pijen en bijbehorende tussenpersonen) aan ondernemend 
Nederland en consumenten? 

86 Wat gaat u doen om uw beleidsuitgangspunten ten aanzien van 
luchtvaart van een integraler karakter te voorzien? 

87 Waarom wordt er in de begroting niet gesproken over de lucht-
vrachtpositie van Nederland en van Schiphol in het bijzonder? 
Wordt daar geen beleidswijziging verwacht? 

88 Kunt u de invloed van de mainportfunctie van Schiphol op de 
Nederlandse economie kwantificeren? 

89 Kunt u de bedreigingen voor de hub-functie door concurrentie van 
andere luchthavens benoemen en kwantificeren? 

90 Kunt u een analyse geven van maatschappelijke kosten en baten 
van het behouden van de hub-functie? 

91 Hoezeer wijken de prognoses in het Alders-advies af van de huidige 
groeicijfers van Schiphol? 

92 Is de groei van Schiphol tot 510.000 vliegbewegingen wel toelaat-
baar binnen de nieuwe afspraken over geluidshinder? 

93 Kunt u de invloed op de regionale economie van Lelystad Airport 
kwantificeren? 

94 Kunt u een overzicht geven van de planning van werkzaamheden 
aan Lelystad Airport? 

95 Hoe borgt u in de uitwerking van de maritieme strategie en de 
afzonderlijke werkprogramma’s het dienstverlenende karakter van 
de bewuste sectoren aan reguliere handels- en productiebedrijven? 

96 Kunt u in de werkprogramma’s ook opnemen dat u na zal streven 
onevenredige marktverhoudingen in de containerlijnvaartsector 
binnen de Europese Unie kritisch tegen het licht te houden? 

97 Kunt u de voortgang aangeven van de voorbereidende werkzaam-
heden met betrekking tot het mogelijk maken van gewapende 
private beveiligers op Nederlands gevlagde koopvaardijschepen? 

98 Kunt u aangeven wat uw visie is op het wegnemen van de 
financiële drempel die nu nog door reders en verladers wordt 
gevoeld bij de inzet van Vessel Protection Detachments (VPD’s) op 
koopvaardijschepen? 
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99 Kunt u aangeven hoe het aangekondigd wetsvoorstel inzake private 
beveiligers zich verhoudt tot het eerder gesneuvelde voorstel? 

100 Wat zijn de doelstellingen van een NOx Emission Control Area 
(NECA)? Wat zijn de milieuambities? En wat is de economische 
haalbaarheid? Wat zijn de gevolgen voor het milieu en voor de 
economie als een NECA wordt ingesteld? 

101 Wat is de precieze gang van zaken voor het instellen van een NECA 
in de Noordzee? 

102 Kunt u de voortgang aangeven van het overleg met de Noordzee-
landen in verband met de aanvraag bij de Internationale Maritieme 
Organisatie (IMO) om de Noordzee als NECA aan te wijzen? 

103 Hoe groot acht u de kans dat ook de Oostzeelanden een NECA-
aanvraag indienen bij de IMO? 

104 Gaan de nieuwe MIRT-onderzoeken naar goederencorridors in 
Oost- en Zuid-Nederland alleen over waterwegen of ook over spoor 
en wegen (of een combinatie daarvan)? 

105 Kunt u aangeven op welke punten u de duurzaamheid van de 
binnenvaart verder wilt verbeteren? 

106 Welke gevolgen zullen de bezuinigingen op het verkeersmanage-
ment over Rijksvaarwegen hebben voor de binnenvaart? 

107 Kunt u aangeven hoe de invoering van op afstand bedienbare 
bruggen en sluizen verloopt? 

108 Heeft u naast de ambities op het gebied van logistiek ook een 
integrale visie op de toekomst van logistiek in Nederland? Zo nee, 
kunt u toezeggen in aanvulling op de ambities uit de begroting 
2015 ook werk te maken van een integrale visie op logistiek in en 
voor Nederland? 

109 Welke concrete maatregelen worden er genomen om tot een modal 
shift te komen van wegvervoer naar vervoer per water? 

110 Kunt u aangeven binnen welk programma u de ambitie gaat borgen 
om te komen tot een efficiëntere inzet van de toezichthoudende 
instanties in de logistieke keten? 

111 Wat is de planning van de implementatie van het ene controlemo-
ment? Welke randvoorwaarden moeten hiervoor zijn ingevuld? 
Welke administratieve lasten kunnen hiermee worden bespaard? 

112 Wat is de doelstelling van de verkenning of verlenging van de 
planperiode van Infrastructuur- en Deltafonds wenselijk is? Gaat het 
daarbij om de vraag of het werken met de fondsen een nuttig en 
noodzakelijk instrument is of om de vraag of er aanvullende 
middelen noodzakelijk zijn? Op welke wijze wordt de Kamer bij deze 
verkenning betrokken? 

113 Wat wordt er bedoeld met een versnellingspunt circulaire economie 
en wat kost dit? 

114 Klopt de inschatting van de afvalbranche dat bij invoering van de 
afvalstoffenbelasting er meer afval geëxporteerd zal worden naar 
andere landen? Zo nee, waarom niet? Zo ja, welke manieren zijn er 
om dit te ondervangen? 

115 Is het voorstel van de branche om een exportheffing op afval in te 
voeren mogelijk? Zo nee, waarom niet? 

116 Hoeveel afval wordt er minder gestort door de invoering van de 
stortbelasting? 

117 Welke belemmeringen in de wet- en regelgeving worden met het 
project Ruimte in Regels voor Groene Groei weggenomen? 

118 Kunt u aangeven hoeveel regels er geschrapt zijn door het 
programma Ruimte in Regels voor Groene Groei? 
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119 Wat wordt verstaan onder een kosteneffectieve aanpak van 
problemen met de waterkwaliteit? Wanneer is hier meer duidelijk-
heid over? En wat betekenen de ambities op het terrein van 
waterkwaliteit voor de economische positie van de land- en 
tuinbouwsector? 

120 Wat zijn de concreet behaalde doelen van de Topsector Water tot 
nu toe? 

121 Hoe geeft u uitvoering aan «de maatschappelijke verantwoordelijk-
heid om kennis en kunde wereldwijd te delen om watergerela-
teerde rampen te voorkomen of de gevolgen daarvan te 
beperken»? Kunt u dit zoveel mogelijk specificeren en kwantifice-
ren? 

122 Op welke wijze wordt er internationaal aandacht gegeven aan de 
waterexpertise en op welke wijze is de Minister voor Buitenlandse 
Handel en Ontwikkelingssamenwerking hierbij betrokken? 

123 Wanneer verwacht u het netwerk van «lage landen», met andere 
landen die met vergelijkbare uitdagingen op het gebied van 
waterveiligheid te maken hebben als Nederland, te starten? Gaat u 
hierin ook (leden van) de Alliance of Small Island States (AOSIS) 
betrekken? 

124 Werkt het Dutch Disaster Reduction Team ook samen met (leden 
van) de AOSIS? 

125 Hoe wilt u klimaatmitigatie en klimaatadaptatie verankeren in het 
water-SDG (Sustainable Development Goal)? 

126 Kunt u toezeggen een positieve grondhouding aan te nemen ten 
aanzien van het helpen bevorderen van de eenwording van 
Europese vervoersmarkten van alle modaliteiten? 

127 Wat betekent uw inzet op het gebied van Europese vervoersmark-
ten concreet voor de modaliteiten luchtvaart, spoor, (binnen-)vaart 
en wegtransport? Welke protectionistische maatregelen moeten er 
worden geschrapt? En wat is de verwachting hiervan qua haalbaar-
heid en tijdpad? 

128 Hoe verhoudt deze internationale agenda (meer liberalisatie, 
multimodaliteit en interoperabiliteit) zich tot het kabinetsstandpunt 
over het Vierde Europese Spoorpakket waar meer liberalisatie 
wordt tegengehouden? 

129 Waar worden de bijdragen van het Ministerie van Economische 
Zaken aan het Ministerie van Infrastructuur en Milieu voor 
doelstellingen uit het SER-akkoord specifiek voor ingezet? 

130 Kunt u specificeren waar de 5 mln. euro uit het Deltafonds ten 
behoeve van het «in control» brengen en houden van de missiekri-
tieke systemen (MKS) en Industriële Automatisering aan besteed 
wordt? Komt dit bedrag volledig ten goede aan de uitvoering van 
het Deltaprogramma? 

131 Waarom staan er voor 2016 geen beleidsdoorlichtingen gepland? 
132 Wordt bij de beleidsdoorlichting van artikel 13 ook de vraag 

betrokken in hoeverre de Regeling Bijzondere Financiering 
(Bodemsanering) bekend is? Zo nee, waarom niet? 

133 Wordt bij de beleidsdoorlichting tevens de hoeveelheid nog te 
saneren vervuilde grond betrokken? Zo nee, waarom niet? 

134 Wat was de reden voor de onderuitputting van de garantieregeling 
voor bodemsanering? 

135 Waarom wordt het verscherpte garantiekader voor bodemsanering 
pas bij de begroting van 2016 doorgevoerd? 

136 Op welke wijze is er in de begroting rekening gehouden met de 
wijzigingen die mogelijk voortvloeien uit het Deltaprogramma? 

137 Kan er een uitsplitsing in financiën worden gegeven van de 
verschillende opdrachten onder beleidsartikel 11.01.1? 
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138 Wanneer zijn de resultaten van de evaluatie van het waterschapsbe-
stel bekend en wat wordt er met de resultaten van de evaluatie 
gedaan? Hoe verhoudt deze evaluatie zich tot de reactie op het 
rapport van de Organisatie voor Economische Samenwerking en 
Ontwikkeling (OESO) over watermanagement in Nederland, waarbij 
aangegeven is voorlopig geen aanpassingen door te voeren in het 
huidige bestel? 

139 Kan inzichtelijk worden gemaakt welke financiële middelen vanuit 
de Ministeries IenM, BuZa en EZ jaarlijks beschikbaar worden 
gesteld voor HGIS Partner voor Water? Welke verschillende 
uitvoeringsprogramma’s lopen er nu precies en met welke 
einddatum? Wat zijn de doelstellingen van de uitvoeringsprogram-
ma’s en wat is er tot op heden gerealiseerd? 

140 Hoe wil Nederland komen tot een meer integrale afstemming met 
de buurlanden op thema’s als Blue Growth, scheepvaart (veilig-
heid), bouwen met de Noordzeenatuur en wind op zee? 

141 Hoe ziet u integrale afstemming van wind op zee met andere 
Noordzeelanden voor zich? Zou dit ook kunnen betreffen het 
gezamenlijk subsidiëren en laten realiseren van windparken? En 
aan welke landen denkt u specifiek? Zijn er landen met wie een 
samenwerking mee voor de hand ligt dan met andere? Zo ja, 
welke? 

142 Welke doelen heeft u uzelf gesteld met betrekking tot Blue Growth? 
143 Verwacht u dat de samenwerking met het Ministerie van Economi-

sche Zaken op het gebied van vergunningverlening en het 
wetgevend kader voor windenergie op zee op korte termijn 
verbeterd kan worden? 

144 Hoe staat het momenteel met de financiering voor de uitvoering 
van de Rijksstructuurvisie Volkerak-Zoommeer (RGV)? 

145 Wordt met de geraamde middelen, 474 mln. euro, volledig voldaan 
aan de opgave van de Kaderrichtlijn Water in 2027? En wordt de 
raming jaarlijks geactualiseerd? 

146 Wat wordt er concreet bedoeld met het vanuit ruimtelijke invals-
hoek een bijdrage leveren aan (de nieuwe) bestuurlijke structuren 
en inrichting? 

147 Hoe verhoudt zich de Kengetallen GEO-informatie met cijfers uit de 
evaluatie van het gebruik van de Basisregistratie Adressen en 
Gebouwen (BAG) (Kamerstuk 33 926, nr. 1)? 

148 Welk kengetal binnen de GEO-informatie geeft de kwaliteitsontwik-
keling weer? 

149 Wat is de streefwaarde voor de Basisregistratie Ondergrond (BRO) 
voor het jaar 2015? 

150 Waarom wordt er voor het meerjarenprogramma Bodem verwezen 
naar een bijlage uit 2012/2013 (Kamerstuk 30 015, nr. 47)? 

151 Wat zijn de basiswaarde, de oude streefwaarde, de realisatie over 
2013 en de nieuwe streefwaarde bij het convenant Bodemontwikke-
lingsbeleid en aanpak spoedlocaties uit 2009? Hoeveel spoedloca-
ties zijn sinds 2009 gesaneerd? 

152 Welk voornemen zit er achter de vernieuwde rijksrol bij het bekijken 
van de negen stedelijke regio’s die aangemerkt zijn als van 
nationaal belang? 

153 Zijn of worden of de nieuwe vormen van samenwerking en 
financiering om gebiedsontwikkelingen van de grond te krijgen 
meegenomen in de begroting? Zo ja, hoe? 

154 Op welke wijze gaat u – in het kader van een goede ruimtelijke 
ordening – om met de krimpproblematiek? Waar zijn hierover 
binnen deze begroting cijfers te vinden? 
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155 Waarom is er voor de basisregistraties na 2016 geen reservering 
opgenomen? 

156 Kunt u aangeven hoeveel subsidie verstrekt wordt aan diverse 
adviesorganen die gevraagd en ongevraagd advies uitbrengen over 
de leefomgeving? 

157 Kunt u aangeven hoe financiële middelen voor architectuur en 
ruimtelijk ontwerp worden ingezet en hoe de verdeling is tussen 
Rijk/lokale overheden? 

158 Hoe verhouden de subsidies aan natuurorganisaties zich tot de 
inzet van waterschappen en de middelen die voor waterveiligheid 
worden ingezet? Welke doelstellingen zijn beoogd en wat zijn de 
resultaten tot op heden? 

159 Kunt u aangeven waarom de subsidie voor het Regiecollege 
Waddengebied (RCW) stijgt van 48.000 euro in 2013 naar 60.000 
euro de jaren daarna? 

160 Kunt u aangeven welke projecten vallen onder «Projecten BIRK»? 
Hoe zijn de fluctuaties in uitgaven hieraan bepaald? Hoe wordt er 
bepaald dat er het ene jaar meer geld aan wordt uitgegeven dan in 
andere jaren? 

161 Kunt u aangeven waarom er in 2017 na twee jaar geen uitgaven 
weer 6.200 euro wordt uitgegeven aan «Projecten Nota ruimte»? 
Om welke projecten gaat het? 

162 Kunt u aangeven hoeveel de digitalisering van het omgevingsrecht 
inclusief de ruimtelijk juridische instrumenten gaat kosten? Hoeveel 
is er bijvoorbeeld begroot voor de «Laan van de Leefomgeving»? 

163 Hoeveel geld wordt er in 2015 uitgegeven aan maatregelen in 
verband met de verhoging van de maximumsnelheid? 

164 Hoe ziet de ontwikkeling van het reizigerskilometrage van autobe-
stuurders op landelijk niveau er uit ten opzichte van de Welvaart en 
Leefomgeving (WLO)-scenario’s vanaf het jaar 2005 tot heden? 

165 Hoe stimuleert u het gebruik van de fiets? Hoeveel geld is hier in 
2015 voor beschikbaar en op welke wijze wordt dit geld besteed? 

166 Op welke wijze wordt er gestreefd naar een afname van het 
autoverkeer? 

167 Hoeveel zou er bezuinigd worden door de maximale snelheid bij 
drukke ringwegen te verlagen naar 80 kilometer per uur, waardoor 
een flink aantal verbredingen rond ringwegen niet nodig zou zijn? 

168 Hoeveel scholen liggen in gebieden binnen een zone van 300 meter 
van Rijkswegen? 

169 Verwacht u dat de normen voor fijn stof in 2015 gehaald zullen 
worden? Zo nee, welk aanvullend beleid ontwikkelt u om de 
normen toch te halen? 

170 Op welke wijze wordt er bij de bepaling van de maximale snelheid 
rekening gehouden met de luchtkwaliteit en de verbeterdoelstelling 
daarvan? 

171 Op welke wijze wordt de uitstoot van fijn stof verminderd, hoeveel 
geld is hiervoor beschikbaar en hoe zal dit worden besteed? 

172 Hoeveel geld is er in 2015 beschikbaar voor het verbeteren van de 
luchtkwaliteit en op welke wijze wordt dit geld besteed? 

173 Kan een uitsplitsing worden gegeven van wat de oorzaken zijn van 
de afname van het aantal knelpunten langs hoofdwegen? Wat is toe 
te rekenen aan de verbeterde en geactualiseerde databestanden en 
wat is toe te rekenen aan de gerealiseerde maatregelen? 

174 Hoe vaak was er de afgelopen vier jaar sprake van ongelukken met 
snorscooters en hoe vaak met bromscooters? 

175 Waarom staan de middelen voor het vervolg van Beter Benutten 
geraamd op het Infrastructuurfonds? 

176 Waarom neemt de subsidie in artikel 14.01.01 in 2015 eenmalig toe? 
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177 Kunt u een uitsplitsing geven van de financiële middelen in artikel 
14.01.01 ten behoeve van de genoemde opdrachten en daarbij ook 
aangeven wat incidenteel van aard is en wat structureel? 

178 Kunt u een uitsplitsing geven van de financiële middelen in artikel 
14.01.02 ten behoeve van de genoemde subsidies en daarbij ook 
aangeven wat incidenteel van aard is en wat structureel? 

179 Wat zijn de resultaten van de stimuleringssubsidies voor 
CO2-reductie? 

180 Hoeveel wordt er in totaal aan openbaar vervoer uitgegeven, 
inclusief spoor, Brede Doeluitkering (BDU), doelgroepenvervoer, het 
vervoer in het kader van de Algemene Wet Bijzondere Ziektekosten 
(AWBZ) en de Wet Maatschappelijke Ondersteuning (WMO), en de 
regiotaxi? En wat zijn de opbrengsten? 

181 Wat wordt er uitgegeven aan sociale veiligheid in het openbaar 
vervoer en hoe zien die uitgaven er uit? 

182 Wat houden de extra sturingsmogelijkheden van het kabinet op het 
gebied van de OV-chipkaart in? En waar wordt dan op gestuurd? 

183 Zou het bijhouden van reisgegevens kunnen bijdragen aan het 
inzicht in reizigersstromen? Hoe wordt dit nu onderzocht? En wat is 
de insteek van het overleg hierover? 

184 Welk deel van het budget voor de Lange Termijn Spooragenda en 
het Programma Hoogfrequent Spoorvervoer wordt besteed aan 
bestuurlijke afstemming? 

185 Wat verklaart de hogere uitgaven aan openbaar vervoer in het jaar 
2014? 

186 Kan er een overzicht worden gegeven van concrete uitkomsten van 
overleggen over een verbeterde deur-tot-deur reis? 

187 In de openbaar vervoersketen is 70% van de begrote uitgaven 
juridisch verplicht. Kan er inzicht gegeven worden in de besteding 
van dit geld en wat de bestemming is van de 30% aan niet juridisch 
verplicht vastgelegd budget? 

188 Waarom zijn de uitgaven aan het Nationaal Openbaar Vervoersbe-
raad (NOVB) en de Boordcomputer Taxi (BCT) niet-verplichte 
uitgaven en op basis waarvan worden deze uitgaven gedaan? 

189 Kunt u de financiële middelen ten behoeve van de genoemde 
projecten inclusief doelstellingen uitsplitsen en daarbij ook 
aangeven wat incidenteel van aard is en wat structureel? En wat 
betekent deze inzet voor de vrije besteedbare ruimte, met andere 
woorden, worden door de bovengenoemde inzet voor het 
resterende deel van de beschikbare ruimte ook niet structurele 
juridische verplichtingen aangegaan? Kunt u uw antwoord 
toelichten? 

190 Kunt u aangeven welk deel van het budget van de Geschillencom-
missie Taxi bestaat uit eigen bijdragen en welk deel uit subsidies? 

191 Hoeveel subsidie ontvangt ROVER in 2015 en hoeveel andere 
inkomsten heeft ROVER in 2014 en 2015? 

192 In hoeverre wordt het geld voortkomend uit de boetes van NS en 
ProRail voor het niet halen van de gestelde indicatoren, weer in 
spoor geïnvesteerd? Waar is dit terug te vinden op de begroting? 

193 In hoeverre schiet de sturing op ProRail nu te kort, gezien het feit 
dat deze moet worden verbeterd? 

194 Hoeveel procent van de reizigers reist nu met een 
OV-studentenkaart en wat zijn de gevolgen hiervan voor het 
aandeelhouderschap van het Rijk? 

195 Hoe wordt er beter gestuurd op samenwerking? En over de 
samenwerking tussen welke partijen wordt hier gesproken? 
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196 Waar bestaat de afstemming van regelgeving op de Nederlandse 
situatie uit voor wat betreft de drie Europese spoorgoederencorri-
dors? Kunt u ook het Besluit externe veiligheid transportroutes bij 
uw antwoord betrekken? 

197 Kunt u een toelichting geven op de spoorveiligheidsindicatoren en 
wat de waardes zijn waar naar gestreefd wordt? 

198 Hoe verhouden de doelstellingen voor spoorveiligheid zich met de 
gereserveerde middelen voor beheer en onderhoud en vervanging 
in het Infrastructuurfonds? 

199 Hoeveel ongevallen zijn er nu jaarlijks bij onbewaakte spoorweg-
overgangen en wat is het budget dat beschikbaar is om dit te 
verbeteren? 

200 Welke goederentreinen die gebruik maken van de verschillende 
grensovergangen maken gebruik van de Betuweroute? Hoeveel 
goederentreinen zijn er in totaal? Hoeveel goederenpaden zijn er 
ongebruikt gebleven? 

201 Waarom neemt het aantal treinbewegingen op de Betuweroute af 
in 2013 en wat zijn de prognoses voor de komende jaren? 

202 Kunt u toelichten waar de subsidiedaling in begrotingspost 16.01.02 
na 2015 door veroorzaakt wordt? 

203 Waarom lopen de uitgaven voor de Betuweroute en de Hogesnel-
heidslijn (HSL)-Zuid tot en met 2016 en wat betekent dit? 

204 Wat is de voortgang in het bereiken van een Single European Sky? 
205 Welke landen of andere actoren werken het bereiken van een Single 

European Sky tegen? 
206 Bent u van plan extra in te zetten op het bereiken van een Single 

European Sky tijdens het Nederlandse voorzitterschap van de 
Europese Unie, als die tegen die tijd nog niet bereikt is? 

207 Wat is de exacte planning van het onderzoek naar giftige stoffen in 
het binnenklimaat van vliegtuigen, en de effecten daarvan op 
luchtvaartpersoneel? 

208 Worden bij vervolgonderzoek naar giftige stoffen in het binnenkli-
maat van vliegtuigen ook (ex-)luchtvaartpersoneel en belangenbe-
hartigers betrokken? 

209 Wordt bij vervolgonderzoek naar giftige stoffen in het binnenkli-
maat van vliegtuigen ook expliciet gekeken of gemelde en 
vermoede gezondheidseffecten van (ex-)luchtvaartpersoneel 
herleidbaar zouden kunnen zijn tot zulke stoffen? 

210 Worden bij vervolgonderzoek naar giftige stoffen in het binnenkli-
maat van vliegtuigen ook buitenlandse kennis- of onderzoeksinsti-
tuten betrokken? 

211 Bent u van plan om binnen één van de internationale samenwer-
kingsverbanden voor luchtvaart voor te stellen een breed gezamen-
lijk onderzoek naar giftige stoffen in het binnenklimaat van 
vliegtuigen en de effecten daarvan op luchtvaartpersoneel op te 
zetten? 

212 Kunt u een overzicht geven van de ranglijst van luchthavengelden 
per passagier met daarbij de positie van Schiphol? En van de 
ranglijst uitgesplitst naar vluchten binnen Europa en vluchten 
buiten Europa met daarbij de positie van Schiphol? Kunt u, 
wanneer er verschillen bestaan tussen de positie van Schiphol op 
de verschillende ranglijsten, hier een verklaring voor aanwijzen? 

213 Kunt u verklaren waarom de gemiddelde Air Traffic Flow 
Management-vertraging in het Nederlandse luchtruim substantieel 
hoger ligt dan gemiddeld in Europa? Wordt dat Nederlandse 
gemiddelde hoger of lager wanneer de terminalvertraging niet 
wordt meegerekend? 
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214 Kunt u toelichten waarom het in 2016 en 2017 nodig is om bij te 
storten in het Leefbaarheidsfonds in begrotingspost 17.01.01? 

215 Kunt u verklaren waarom de begrote ontvangsten voor artikel 17 
(Luchtvaart) na 2015 een buitengewoon scherpe daling laten zien? 

216 Kunt u een gespecificeerd overzicht geven van de werken die 
gedaan gaan worden in het kader van de posten vliegveiligheid 
Caribisch Nederland? 

217 Welke doelen zijn afgesproken met Stichting Knowledge & 
Development Center (KDC)? Wanneer wordt de waarde van deze 
inzet geëvalueerd? Wat is de financiële bijdrage van andere partijen 
aan deze stichting? 

218 Kunt u een overzicht geven van de sinds 2012 verstrekte subsidies 
voor het versneld onderploegen van graanresten ten behoeve van 
het risico van vogelaanvaringen? En wat is de status van het 
onderzoek naar verhaalmogelijkheden bij de luchtvaartsector? 

219 Hoe gaat u om met de verdeling van de CO2-uitstoot voor havens, 
zee- en binnenvaart? Wie draagt welk deel? Is dit de reden voor het 
besluit om langzamer te varen op de Rijn? 

220 Kunt u toelichten waarom de streefwaarden met betrekking tot de 
passeertijd van sluizen bij de hoofdvaarwegen en de overige 
vaarwegen voor 2014 lager liggen dan de realisatie in 2013? 

221 Wanneer gaan we de streefwaarde van 85% voor wat betreft de 
passeertijden van sluizen halen? 

222 Hoe kon het dat de haven van Rotterdam in 2013 marktaandeel 
heeft verloren ten opzichte van 2012 en ten opzichte van de andere 
havens? Is het bruto tonnage in absolute zin gestegen? Waarom is 
het in andere havens relatief beter gegaan, en om welke havens 
gaat het dan? 

223 Welke toezichtsorganen zijn er in de Nederlandse havens voor de 
scheepvaart en is inzichtelijk welke lasten dit meebrengt voor de 
zee- en binnenvaart? 

224 Kunt u een overzicht geven van de kosten die Nederlandse 
bedrijven tot nu toe hebben gemaakt om te voldoen aan het ETS en 
dit afzetten tegen de compensatie die zij hiervoor hebben 
gekregen? 

225 Kunt u aangeven of er in de afgelopen jaren sprake is geweest van 
«carbon leakage», dat wil zeggen dat bedrijven zijn vertrokken naar 
gebieden die niet onder het Europese emissiehandelssysteem 
(ETS) vallen, als gevolg van de kosten die voortvloeien uit het ETS? 

226 Kunt u weergeven hoe de vaststelling van de meest recente 
«carbon leakage»-lijst door de Europese Commissie heeft 
plaatsgevonden? 

227 Was uzelf betrokken bij het vaststellen van de meest recente 
«carbon leakage»-lijst? Zo ja, wat was uw inzet hierbij? 

228 Kunt u uitleggen waarom bij het opstellen van de meest recente 
«carbon leakage»-lijst is uitgegaan van een prijs van 30 euro per 
ton CO2-equivalent, en niet van een reële CO2-prijs? 

229 Wanneer wordt de motie-Van Tongeren c.s. (Kamerstuk 33 858, nr. 
8) over onderzoek naar de effectiviteit van het ETS uitgevoerd? 

230 Kan worden aangegeven welke inzet nu gepleegd wordt ten 
aanzien van de CO2-uitstoot binnen de verschillende niet-ETS-
sectoren, met welke financiële middelen? Kunt u ook aangeven hoe 
groot u het risico acht op overschrijdingen door economische 
ontwikkelingen en monitoringsverbeteringen, als de nieuwe 
Referentie Raming Energie en Emissies in 2015 beschikbaar komt? 
Kunt u uitsplitsen welk risico u toeschrijft is aan economische 
ontwikkelingen en welk risico aan monitoring? Wat dit betekent 
voor de inzet binnen de betreffende sectoren? 
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231 Welke lidstaten binnen de Europese Unie zijn gelijkgestemd met 
Nederland als het gaat om ambitieuze klimaatdoelen? Hebben deze 
landen vergelijkbare maatregelen genomen als in het Energieak-
koord beschreven staan of zijn er grote verschillen? 

232 Bent u van plan de verplichte bijmenging van biobrandstoffen uit 
voedselgewassen te beperken tot 5%? 

233 Wanneer verwacht u met een integrale visie op een duurzame 
brandstofmix te komen? Wat is de planning voor het opstellen 
hiervan? 

234 Kunt u toelichten waarom de post Opdrachten bij Klimaat (artikel 
19.01.01) vertienvoudigde sinds 2013, van 9 ton naar 9 mln. euro? 

235 Welke deel van de beleidsuitvoering is uitbesteed aan het Rijksinsti-
tuut voor Volksgezondheid en Milieu (RIVM) en hoe verhoudt dat 
zich tot de afdracht aan het RIVM? 

236 Hoe zal het Koninklijk Nederlands Meteorologisch Instituut (KNMI) 
de vermindering van afdracht in het kader van klimaatbeleid de 
komende jaren verwerken? 

237 Kunt u aangeven of de verminderde afdracht aan het KNMI 
gevolgen heeft voor de bijdrage die het KNMI levert aan internatio-
naal klimaatonderzoek in het kader van het Intergovernmental 
Panel for Climate Change (IPCC)? 

238 Kunt u de post «Overige opdrachten» (artikel 19.02.01) verder 
specificeren? 

239 Kunt u een overzicht geven van alle klimaatsubsidies die in 2014 
verstrekt zijn en welke voor 2015 gepland staan? 

240 Kunt u aangegeven in hoeverre u gebruik heeft gemaakt van uw 
discretionaire bevoegdheid om financiële middelen toe te kennen 
voor activiteiten die de realisatie van de beleidsprioriteiten 
ondersteunen? 

241 Kan de toename in de beschikbare middelen ten behoeve van 
overige opdrachten (artikel 19.02.01) worden verklaard door een 
toename in het aantal maatschappelijke kosten-batenanalyses? Of 
zijn er andere redenen voor? 

242 Welke voorlopers in de verkeerssector worden bedoeld? Waarom 
moeten deze gesubsidieerd worden? Wat is het doel hiervan? 
Welke criteria worden hiervoor gebruikt? 

243 Aan welke onderdelen of programma’s van Lucht en Geluid zal 
minder geld worden uitgegeven, gezien de in het Verdiepings-
hoofdstuk genoemde overheveling van middelen van het artikel 
Lucht en Geluid naar het artikel Klimaat en Duurzaamheid? 

244 In hoeverre zijn de nieuwe reductiepercentages rechtvaardig, met 
name voor de Nederlandse situatie? In hoeverre blijven resultaten 
vergelijkbaar nu andere doelstellingen gelden? 

245 Op welke wijze is de monitoring van de knelpunten bij intensieve 
veehouderij (fijn stof) en bij binnenstedelijke gebieden (NO2) in 
deze begroting te vinden? 

246 Welk budget is er gereserveerd voor het oplossen van het knelpunt 
intensieve veehouderij (fijn stof)? 

247 Welk gedeelte is juridisch verplicht bij artikel 20 (Lucht en Geluid)? 
248 Waarom vertoont de afvalprognose 2006–2015 (tabel Ontwikkeling 

in aanboden toepassing) een stijgende lijn? Waarom zet die 
stijgende lijn zich voort tot 2021? 

249 Waarom zijn er in het Landelijk Afvalbeheerplan (LAP), en dus bij 
dit kengetal, alleen tussendoelen voor 2015 en 2021 geformuleerd? 
Wat zijn de afrekenbare streefgetallen voor 2015 en 2021? 

250 In welke Europese lidstaten wordt meer afval gerecycled en in 
welke landen minder? 

251 Welke concrete acties voorziet u met betrekking tot ecodesign en 
welke rol ziet u daarbij voor de overheid weggelegd? 
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252 Kunt u toelichten hoeveel subsidie er gaat naar «voorlichting aan 
burgers over duurzame handelingsperspectieven»? Welke projecten 
worden hieruit gefinancierd, welke meetbare effecten zijn hiermee 
behaald en hoe verhouden die zich tot de doelstelling van het 
beleid? 

253 Welke rol ziet u voor zichzelf weggelegd met betrekking tot 
productketens en het gebruik van grondstoffen? Welke ministeries 
zijn bij dit specifieke punt betrokken? 

254 Kunt u een toelichting geven op de doelstellingen en resultaten van 
de subsidiestroom die wordt beschreven in artikel 21.05.02? 

255 Waarom is er onder artikel 22.03.04 geen reservering gemaakt voor 
het in te stellen verbod op asbestdaken, idem voor het programma 
Externe Veiligheid? En waarom zijn daarbij geen bedragen aan 
medeoverheden gereserveerd? Op welke wijze gaat daar na 
verkregen duidelijkheid financiële ondersteuning worden gegeven? 
Waar is hiervoor dekking te vinden? 

256 Welke gevolgen heeft de intrekking van de Wet op het KNMI op het 
budget onder artikel 23? 

257 Kunnen de toezichtkosten van de Inspectie Leefomgeving en 
Transport (ILT) worden uitgesplitst naar rail- en wegvervoer; welk 
deel gaat naar rail en welk deel naar de weg? Brengt de ILT de 
kosten bij het bedrijfsleven in rekening? 

258 Waar liggen de prioriteiten wat betreft handhaving door de ILT? 
259 Welk deel van de BDU gaat naar openbaar vervoer en welk deel 

naar de weg? Wat houdt de overgang van de BDU naar het 
Provinciefonds in voor wat betreft de zeggenschap van het Rijk 
over de te besteden middelen? 

260 Hoe wordt de systeemverantwoordelijkheid van de Minister 
ingevuld met de afschaffing van de plusregio’s? Wordt er in dit 
kader op bepaalde prestaties, afspraken en of effecten gestuurd? 

261 Kunt u de financiële middelen in artikel 97.01.01 ten behoeve van 
de genoemde opdrachten uitsplitsen en daarbij ook aangeven wat 
incidenteel van aard is en wat structureel? 

262 Wat zijn de te verwachten ontvangsten voor het regeringsvliegtuig 
en voor onderzoeken van het Planbureau voor de Leefomgeving? 

263 Waarom zijn de materiële uitgaven over 2015 lager dan over 2014 
en over 2016? 

264 Kunt u toelichten hoe het kan dat Rijkswaterstaat (RWS) in 2014 
verlies lijkt te gaan draaien terwijl het ruim 20 mln. euro meer 
externe inkomsten krijgt dan in 2013? 

265 Hoe verhoudt het negatieve resultaat van RWS in 2013 en mogelijk 
ook in 2014 zich tot de taakstelling die er opgelegd is? Welke risico’s 
zijn er dat in 2015 weer een negatief resultaat behaald wordt? 

266 Voldoet de externe inhuur aan de norm zoals deze is gesteld door 
het Ministerie van Binnenlandse Zaken? Zo nee, waarom niet? 

267 Waarom wordt er in 2014 naar verwachting 12 mln. euro aan extra 
incidentele inhuur uitgegeven? Waaruit bestaat de genoemde hoge 
productieopgave? Wat wordt hiervoor in 2015 aan extra middelen 
gereserveerd? 

268 Waarom stijgen de materiële kosten met ongeveer hetzelfde bedrag 
als de personele kosten dalen. Heeft dit misschien te maken met de 
voorgenomen samenwerking tussen RIVM en KNMI op ICT-gebied? 

269 Waarom wordt voor de bijdrage voor de veiligheid van de 
luchthaven Bonaire van allerlei posten een beetje afgehaald, 
(212.000 euro bij Waterkwantiteit, 134.000 euro bij waterkwaliteit, 
5,8 mln. euro bij Luchtvaart, 76.000 euro bij Havens, 198.000 euro 
bij Klimaat? 
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270 Waarvoor waren de bedragen die bij verschillende posten worden 
weggehaald ten behoeve van de luchthaven op Bonaire oorspron-
kelijk begroot? Kunt u dit per beleidsonderdeel specificeren naar 
concrete doelstellingen? 

271 Kunt u aangeven of de luchthaven op Bonaire een luchthaven van 
nationale betekenis is? Hoe verhouden de aan Bonaire verstrekte 
gelden zich tot uitgaven aan soortgelijke luchthavens in het 
Europese deel van het Koninkrijk? Kunt u voorts aangeven of de 
aanbesteding openbaar of ondershands heeft plaatsgevonden? En 
wat is de verwachte werkgelegenheid die met het project gemoeid 
is? 

272 In hoeverre zijn de mutaties inzake Prioritering Milieu thema’s het 
gevolg van de brief Modernisering Milieubeleid? 

273 Aan welke onderdelen of programma’s van Externe Veiligheid zal 
minder geld worden uitgegeven, gezien het feit dat uit het 
verdiepingshoofdstuk blijkt dat geld van het artikel Externe 
Veiligheid overgeheveld wordt naar de artikelen Klimaat en 
Duurzaamheid? 

274 Waarom zijn voor uitvoering van de Europese Verordening 
Overbrenging Afvalstoffen (EVOA) aanvullende middelen voor 
ICT-systemen benodigd? 

275 Op welke wijze wordt omgegaan met het stortverbod voor 
hechtgeboren asbestcementproducten zolang de fabriek voor 
thermische verwerking nog niet is gebouwd? Kunt u bij uw 
antwoord ook de motie-Poppe (Kamerstuk 30 872, nr. 30) 
betrekken? 

276 Hoe staat het met de ontwikkeling van Samenwerking aan de 
Uitvoering van Nieuw Geluidbeleid (SWUNG) II en wanneer komt 
dit naar de Kamer?
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